
Bestyrelsesmøde i G/F Skamlebæk Strand den 4. juni 2023 hos Kim (Skovagre 11) 

 

Tilstede: Anne, Peter, Kirsten, Eva og Kim 

1. Valg af referent:  
Det blev Kim 

2. Vejstatus:  
Vejene har iflg. Entreprenøren ikke kunne behandles endnu pga. tørken, de vil blive ordnet straks e er et 
godt regnvejr – ellers kan det ikke holde. 
Forsøget med pålægning af støvbinder på en del af Sejerøvej – virker godt og forsøget bliver gentaget i 
2023. Det koster ca. kr. 12.000 p.a. 

Forslag om opsætning af simple skilte med humoris sk tekst overvejes opsat som et forsøg på at dæmpe 
farten. Teks orslag overvejes. F.eks. ”Hvis det støver for meget – så kører du for stærkt” – forslag ønskes. 

Mht. restaurering af de falmede vejskilte, vil kommunen ikke forny dem – derfor overvejer vi andre 
løsninger på en billigere form for ”faceli ”. 

3. Økonomi: 
Udkastet l årsregnskabet 2022/23 blev gennemgået – og foreløbig godkendt af bestyrelsen. 
Ingen væsentlige afvigelser iht. budge et – ne oresultatet blev ca. 17.000 bedre end det budge eret mål 
på ca. 38.000. 
Kirsten og Kim ops ller det endelige regnskab l vores interne revisor Henning. 

Budge orslaget for 2023/24 blev drø et og mindre justeringer vil blive indarbejdet. 

Bestyrelsen skønner, at målet for G/Fs økonomi og egenkapital er nået - og vil derfor forslå en nedsæ else 
af årskon ngentet fra kr. 1.000 l kr. 750 på den kommende generalforsamling. 

4. Generalforsamling: 

Generalforsamlingen a oldes søndag den 30. juli kl. 14 på Kolonien, Skovskellet 1  
Anne vil forsøge at få et forhånds lsagn l rollerne som dirigent, referent og bestyrelsessuppleant. 
Anne vil inden generalforsamlingen udarbejde en formands beretning. 

Anne og Peter – som er på valg i år – er villige l genvalg. 
2 emner l indlægsholdere på generalforsamlingen blev drø et – Anne undersøger mulighederne. 

5. Evaluering af arbejdsdagen: 

Der var 100% enighed om at årets fælles arbejdsdag den 13. maj var en succes – der blev både udført en 
række fællesopgaver i området og bage er d l meget hyggelig og velsmagende burgerfrokost i haven hos 
Anne & Jes. 

Kort drø else af større opgaver l næste års arbejdsdag – især udski ning af defekte sveller på de 2 
nedgange ved Tangvejen og Bierbumsvej. Da vi har beslu et ikke længere at bruge gamle togsveller skal der 
bruges betydelig flere penge l indkøb af hård ræs sveller – det vil skulle fordeles og udføres over en 
årrække og afsæ es i budge erne. 

6. Eventuelt: 
Intet 

7. Kommende møde: 
Sidste møde før generalforsamlingen er hos Peter på Bakkesvinget rsdag den 18. juli kl. 14 

 

Kim – 6. juni 2023 

  


